
PROTOKOLL nr 14 

vid sammanträde den 29/9/58 i Djurgårdens Idrotts
förenings överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

Barcelona-resan:
§ 103.

Redogjorde Eckerbrant, Lövdahl och Liliequist i korthet för den vec
kan innan genomförda fotbollsresan till Barcelona, där det förstärkta 
Djurgårdslaget gjorde en stark match med ett hedersamt (2-3) nederlag. 
En för det segrande laget uppsatt pokal hade överlämnats till Djurgår
den av Barcelonas lagledning som en form av protest mot den fungerande 
domaren, vilken enligt bl.a. denna laglednings åsikt godkänt ett regel
vidrigt mål och därmed vänt matchen i hemmafavör vid en tidpunkt, då 
Djurgården låg inne med de största segerutsikterna.

Nekad sanktion för boxning:
§ 104.

Föredrogs en skrivelse från boxningssektionen med anhållan om sank
tion för en tävling den 3/10/58 i samarbete med Örnen och Balder. Om
kostnadssumman uppgavs till c:a kr. 12.000:-. Då möjligheter att balan
sera en sådan tävlings ekonomi ej ansågs föreligga, beslöts meddela sek
tionen, att sanktion ej kunde beviljas men att ÖS samtidigt var inför
stådd med att sektionen ej kunde dra sig ur tävlingen och ej heller 
kunde inhibera den på grund av de långt framskridna förberedelserna och 
då därtill endast några dagar återstod till tävlingsdagen. Inför när
varande sektionssekr. Hammargren och (senare pr telefon med) sektions
ordf. Modigh framhölls att tidigare orientering till ÖS borde ha före
kommit och att säkrare garanti för försäljning av de utländska gäster
na, i detta fall en trupp irländska boxare, skulle ha skaffats fram.

(Tävlingen samlade 1.260 betalande åskådare)

Lokal för bordtennis:
§ 105.

Rapporterades möjlighet föreligga att till en kostnad av kr. 8.000:- 
komma i besittning av en f.d. tryckerilokal vid Ragvaldsgatan på Söder 
med tillfälle att utan alltför väsentliga kostnader omdana till bord
tennislokal. En del av lokalen (kontorsutrymme 1 tr. upp) kunde beräk
nas intressera Svenska Bordtennisförbundet som kanslilokal, varigenom 
kr. 5.000:- av de 8.000:- nämndes som insats. Själva hyresbeloppet be
räknades ligga vid c:a kr. 3.000:- Hyrestid: min. 10 år. Husets ägare: 
Stockholms stad.

Genom att bt-sektioncns tidigare lokal i gamla GCI ej längre kunde 
disponeras (huset under rivning) stod sektionen f.n. utan lokal och 
hade endast sporadiska möjligheter att komma in på tävlingshallar. Be
hovet av en snabb lösning av lokalfrågan kunde alltså ej ifrågasättas, 
men Nordlund förklarade sig vilja ta upp till diskussion, om det inte 
vore dags att tänka om inte blott i fråga om bordtennis utan vad alla 
icke ”traditionella” sektioner beträffar och de år från år ständigt 
ökande utgifterna för dessa.
Möjligheterna att göra den aktuella lokalen räntabel bedömdes som 

goda och för att ytterligare underhandla i frågan beslöts utse Nordlund 
att sammanträda tillsammans med representanter för sektionsstyrelsen 
och Bordtennisförbundet.
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Oroande höststart:
§ 106.

Konstaterades, att det senaste veckoslutet inneburit en allvarlig 
tankeställare om konkurrenskraft en inom vissa sektioner. Höstupptakten 
i serierna för handboll (15-23 mot MP) , bordtennis (4-6 mot Arboga) 
och bowling (5.876-6.037 mot Göta) innebar således idel nederlag. En
dast fotbollen (4-2 mot Sandviken) hade hävdat sin ställning med fort
satt chans i den allsvenska toppstriden.

Telefoniskt uppdrag:
§ 107.

Till undvikande av diverse spring från ÖS-sammanträdena till telefonen 
i kanslirummet uppdrogs åt skattmästaren arrangera för indragande av 
sidotelefon eller jack i ÖS-rummet.

Fotbollsresa:
§ 108.

Anmälde samtliga styrelseledamöter intresse att medfölja på A-lagets 
sista resa till Göteborg den 12/10/58.


